## 聯合書院、北京清華大學萌芽學者學術交流計劃 18-27/5/2009

**Budding Scholars Exchange Programme with Tsinghua University** 



聯合書院萌芽學者學術交流團一行十人出訪清華大學,並以「北京奧運會投射出來的中國國際形象」為題主持研討會。

The delegation of United College Budding Scholars visited Tsinghua University and presented their research findings on the topic "The international image of China as projected by The Beijing Olympic Games".



書院輔導長王香生教授(左二)代表書院致變生工作處社匯良處長(右二),由學術顧問新聞與傳播學院馮應謙教授(最右)及美國威廉士大學交換導師胡德恩先生陪同

Professor Stephen H S Wong, College Dean of Students (second from left), presenting a souvenir to Dr Du Huiliang, Director of Students' Administration, Tsinghua University (second from right), accompanied by the Academic Adviser, Professor Anthony Y H Fung, School of Journalism and Communication (far right) and the College Williams Fellow, Mr Christian Hudak.





聯合書院萌芽學者團遊覽北京 名勝古蹟,包括首都博物館及 居庸關長城。

The College Budding Scholar delegation visited the historical sites in Beijing.

## 暑期法語及文化考察團 30/5-12/6/2009

French Culture and Language Programme at Lyon, France





聯合同學探訪當地家庭,以了解法國文化。
Dinner with local family to learn more about the French culture.



本院二十三名同學參加暑期法語及文化 考察團,課後到市中心及當地古蹟遊覽 (圖為古蹟羅馬圓形劇場)。

23 United College students joined the intensive French course at Universitàm Catholique de Lyon, France. They toured around the city centre and historic sites (Roman Era Theatre) after class.



聯合同學積極投入 學習法語。

UC students participated actively in class to practise French.